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چند بازیکن آلومینیوم در نساجی
رحمتیدستخالیبهمازندراننمیرود

هفته گذشته در »فرهیختگان« به این موضوع پرداختیم که مهدی رحمتی 

از شرایط خود در باشگاه آلومینیوم راضی نیست و خواهان افزایش بودجه 

باشگاه است تا بتواند تیم دلخواه خود را بسته و برای فصل آینده در جهت 

کسب سهمیه آسیا با رقبا وارد رقابت شود. اما این خواسته رحمتی چندان مورد 

رضایت مدیران باشگاه آلومینیوم نبود تا اینکه بعد از جلسه روز پنجشنبه هفته 

گذشته، رحمتی ساز جدایی سر داد. مدیران آلومینیوم هم چندان علاقه  ای 

برای حفظ این مربی از خود نشان ندادند و او هم راهی نساجی مازندران شد 

تا برای فصل آینده در لیگ قهرمانان آسیا حضور داشته باشد. رحمتی پیش از 

این سابقه حضور با شهر خودرو در رقابت های آسیایی را در کارنامه مربیگری 

خود دارد.  اما در همین راستا با خبر شدیم که کوچ رحمتی از آلومینیوم به 

نساجی باعث خواهد شد چند بازیکن جوان و شاخص آلومینیوم هم با این 

مربی راهی مازندران شوند. در واقع مدیران باشگاه نساجی به رحمتی قول 

داده اند کـــه زمینه را برای جذب بازیکنان مورد علاقه اش به این تیم فراهم 

کنند. ضمن اینکه بیشتر بازیکنان حاضر در لیست خرید رحمتی هم از تیم 

آلومینیوم هستند. قابل توجه، اینکه این بازیکنان یا بازیکن آزاد هستند یا 

اینکه در قراردادشان بند فسخ 4 تا 8 میلیاردی دارند. با این حساب جدایی 

آنها از آلومینیوم چندان سخت نخواهد بود. 

برای حضور در تورنمنت کافا
قلعهنوییجمعهلیستمیدهد

اردوی تیم ملی از روز یکشـــنبه ایـــن هفته با حضور 24 بازیکن در کمپ 

تیم های ملی آغاز شـــده اســـت و امیر قلعه نویی و دستیارانش به دنبال 

شناخت بیشـــتر از نفرات دعوت شده به اردو هستند. در این مینی کمپ 

استقلال و پرسپولیس نماینده ای ندارند و لژیونرها هم به طور نصفه و  نیمه 

حضور دارند. طبق برنامه ریزی قرار است آخرین تمرین ملی پوشان حاضر 

در اردو روز پنجشـــنبه برگزار شـــود و بعد از آن نفرات اردو را ترک خواهند 

کرد. امیر قلعه نویی روز جمعه را به شاگردانش استراحت داده و روز شنبه 

نیز دور جدید تمرینات تیم ملی آغاز خواهد شـــد. در همین راســـتا قرار 

اســـت نفرات اعزامی به اردوی کافا روز جمعه بعد از نشست قلعه نویی با 

دستیارانش مشخص شوند. اردوی روز شنبه هفته بعد هم با حضور نفرات 

حاضر در این لیست که عصر روز جمعه مشخص می شوند، استارت خواهد 

خورد. همچنین در لیســـت جدید تیم ملی بازیکنان ملی پوش استقلال 

و پرســـپولیس حضور خواهند داشت. کاروان تیم ملی روز یکشنبه هفته 

آینده نیز برای شـــرکت در تورنمنت کافا عازم ازبکستان می شود. در این 

تورنمنت ایران با تیم های افغانستان و قرقیزستان هم گروه است. در گروه 

دیگر نیز عمان، با تیم های ملی ازبکســـتان، تاجیکستان و ترکمنستان 

هم گروه شده است.
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ورزشورزش f a r h i k h t e g a n o n l i n e

دیدار دربی در حالی برگزار شد که قضاوت این مسابقه از هر حیث با حاشیه های 

زیادی همراه بود. در این گزارش به ابعاد این موضوع و حواشی قضاوت این دربی 

جنجالی نگاهی می اندازیم. در مورد پروســـه انتخاب داور دربی، برخلاف تصور 

عموم که فکر می کنند این کار در روزهای آخر منتهی به دربی شکل می گیرد، اما 

این کار از هفته ها قبل برنامه ریزی می شود و دقیقا برای تحقق این امر علاوه بر 

مســـئولان مربوطه، برخی افراد بالادستی دیگر هم به آنها سفارش هایی را انجام 

می دهند. با این احوال رئیس کمیته داوران در این بین نقش اساســـی را بازی 

کرده و خیلی راحت می تواند کاندیدای اصلی خود را برای بازی انتخاب کند. به 

این شکل که با انتخاب سایر کاندیداها قبل از این بازی برای دیدار سرخابی ها 

مقابل حریفان شان، اصطلاحا آنها را بسوزاند. به همین دلیل داوران دوست ندارند 

قبل از دربی برای این دو تیم داوری کنند تا شانس خود را از دست ندهند. 

حیدریکاندیدایپوششیدربی
نگاهی به قضاوت های اشـــکان خورشیدی این موضوع را تایید می کند؛ چراکه 

تا قبل از دربی این داور هیچ قضاوتی را برای این دو تیم انجام نداده بود. البته 

مهم ترین نفری که می توانست این دیدار را قضاوت کند به جز خورشیدی، بیژن 

حیدری دیگر داور کم اشـــتباه فصل گذشته بود، اما قضاوت دیدار پرسپولیس و 

نســـاجی که قهرمان را هم تعیین می کرد شانس قضاوت حیدری را از وی گرفت 

تا تنها گزینه باقی مانده اشکان خورشیدی باشد. در واقع رئیس کمیته داوران با 

کاندیداهای پوششی نفر اول خودش را برای دربی انتخاب کرد تا بیژن حیدری 

کاندیدای پوششی و سوخته شده دربی 100 و 101 باشد. 

علی میرزابیگی، کارشـــناس داوری در گفت وگو با »فرهیختگان« در این زمینه 

معتقد است: »خورشیدی به دلیل آسیب دیدگی قدیمی نتوانسته بود در نیم فصل 

اول تست های خود را پاس کند و در نیم فصل دوم به چرخه قضاوت کنندگان در 

لیگ برتر اضافه شد. این در شرایطی است که در نیم فصل دوم تست ها به سختی 

تست ابتدای فصل نیست و داوران شانس بیشتری دارند تا به لیست اضافه شوند.«

ایلدرومگزینهموردوثوقیکیازاعضایکمیتهداوران
اما کمک های جنجالی خورشیدی برای این دیدار چطور انتخاب شدند؟ ایلدروم 

و ظهیری از کمک های باتجربه فوتبال ایران محســـوب می شوند. این در حالی 

اســـت که ایلدروم در دربی صدم نیز به عنوان کمک ذخیره انتخاب شده و حال 

اینکه چرا دوباره این فرد برای دربی 101 انتخاب شد این موضوع نشان می دهد 

کمیته داوران اعتماد زیادی به سایر داورانش ندارد. ضمن اینکه شنیده می شود 

او گزینه مورد وثوق یکی از اعضای کمیته داوران است. 

کمک داور سابق فوتبال ایران در این مورد می گوید: »ابوالفضلی و منصوری در 

دربی 100 کمک های پیام حیدری بودند و بهتر بود برای این بازی سعید قاسمی 

نفر دوم لیست بین المللی به جای ایلدروم انتخاب می شد.« 

قبلازگلاستقلالخطاییرخنداد
امـا حساسـیت های ایـن دیـدار می طلبیـد یـک داور بـا آمادگـی جسـمانی بـالا 

بـرای ایـن بـازی انتخاب شـود. خورشـیدی همـه توانش را گذاشـت و تصمیمات 

خوبـی را هـم در نیمـه اول گرفـت امـا در نیمه دوم قوای جسـمانی وی تا حدودی 

تحلیـل رفتـه و در حسـاس ترین دقایـق دیگر نتوانسـت بـه کار ادامه دهد تا برای 

اولین بـار در تاریـخ دربـی شـاهد تعویـض داوری باشـیم. نکتـه قابـل توجه اینکه 

بعـد از اینکـه زاهدی فـر به عنوان داور به جای خورشـیدی بـه زمین رفت، ایلدروم 

احسـاس کـرد بـا تصمیم هـا و پرچم هایـش بایـد کمـک بیشـتری بـه داور بـازی 

کنـد. میرزابیگـی در ایـن خصـوص ادامـه می دهـد: »توصیه ناظـران به کمک ها 

ایـن اسـت کـه در مواقـع ضـروری بـه داوران کمـک کنند و دسـت داور را بگیرند، 

نـه اینکـه پـای او را گرفتـه و باعـث شـوند تـا اتفاقـات بدتـری در جریـان بـازی در 

امـر داوری رخ دهـد. بارز تریـن تصمیمـی کـه ایلـدروم در این دیـدار گرفت روی 

گل اسـتقلال بـود. جایـی کـه خطایـی رخ نـداده و او پرچمـش را بـه نشـانه خطا 

بـالا می بـرد. درنهایـت هـم بدتریـن اتفـاق رقـم خـورده و ایـن تـوپ وارد دروازه 

پرسـپولیس می شـود تا بازی به تسـاوی کشـیده شـود.«

نقشپررنگایلدرومدرنتیجهوحواشیدربی
امـــا اتفاق های اصلی بلافاصله بعد از ایـــن گل رخ می دهد. جایی که عوامل و 

کادرفنی استقلال به خاطر هیجانات بالایی که وجود داشت بعد از گل به زمین 

می ریزند. شـــادی بعد از گل یک امر طبیعی محســـوب می شود که در سراسر 

دنیا رخ می دهد و تیم هایی که تحت فشـــار هســـتند وقتی در ثانیه های پایانی 

گل می زنند به صورت طبیعی وارد زمین می شـــود و به داوران توصیه می شود در 

این مواقع با تیم ها حس مشـــترک داشته باشند و به آنها اجازه شادی را بدهند. 

میرزابیگی در این مورد تاکید می کند: »اشـــتباه محرزی که قبل از گل ایلدروم 

انجام داده ذهن این کمک را مشغول کرده و او را به هم می ریزد، چون اشتباه او 

در نتیجه بازی تاثیرگذار واقع می شود. اما ایلدروم این بار اشتباه بعدی را انجام 

و احتمالا قصد داشته اشتباه قبلی خود را جبران کند. وی قبل از شروع دوباره 

بـــازی داور را صدا زده و مجددا در کار داوری دخالت ویژه ای را انجام می دهد و 

از زاهدی فر می خواهد تا ساپینتو را اخراج کند. در ادامه داور به سمت سرمربی 

استقلال رفته و با کارت قرمز مستقیم او را اخراج می کند. این در حالی است که 

طبق قوانین 11 گانه برای اخراج عوامل فنی تیم، ما نکته حائز اهمیتی که ساپینتو 

انجام داده که مستحق اخراج باشد را نمی بینیم. مربی ای که فقط برای شادی 

گل وارد زمین شده اما به صورت مستقیم از روی نیمکت تیمش اخراج می شود. 

ایلدروم مســـبب اتفاقات بعدی بود و در  نتیجه و حواشـــی دربی نقش پررنگی 

داشت تا جایی که ناظر داوری هم به خاطر اشتباهات ایلدروم به وی تذکر داد.«

ساپینتوبیدلیلاخراجشد
در ادامه درگیری و جر و بحثی بین عطایی کمک داور ذخیره که جایگزین ترابیان 

شـــده بود با ساپینتو رخ می دهد. در این صحنه ها نشان داده می شود که دست 

عطایی با ســـاپینتو برخورد کرده و این ســـرمربی نیز به سمت وی آب دهان پرتاب 

می کند. رفتار پرخاشـــگرایانه ســـاپینتو که به صورت مداوم در بازی های مختلف 

تکرار شده در هیچ جایی قابل دفاع نیست، اما اگر به عوامل تحریک این سرمربی 

بپردازیم شاید در نوع خود قابل توجه باشد. کارشناس داوری فوتبال ایران می افزاید: 

»مربی برای شـــادی گل وارد زمین شده است. کمک داور در یک تصمیم غلط از 

داور می خواهد او را اخراج کند. در ادامه وقتی ساپینتو می بیند بدون دلیل دارد 

اخراج می شود به خودش اجازه می دهد به شدید ترین شکل ممکن اعتراض کرده 

تا اتفاقات بعدی نیز رخ دهد.« 

ظهیریوخورشیدیعکسهایشانرامحکوممیکنند
میرزابیگـــی در ادامه به »فرهیختگان« می گویـــد: »اتفاقات بازی به اینجا ختم 

نمی شـــود. در تصاویر عکاسان می بینیم که کمک دوم بازی در جشن قهرمانی 

پرسپولیســـی ها شـــرکت کرده اســـت. ظهیری از کمک های باتجربه محسوب 

می شود، اما او اگر خودش هم این تصاویر را ببیند این رفتار خودش را قابل توجیه 

نمی بیند و آن را محکوم می کند. در عکس های دیگر هم می بینیم که خورشیدی 

با عوامل یکی از تیم ها در حال بگوبخند اســـت و او هم این حرکت را توجیه پذیر 

نمی بیند. یکی از اصلی ترین دلایل این اتفاقات کمیته داوران، برخی از اعضای 

آن و شخص خداداد افشاریان به عنوان رئیس است. وی اصلا جرأت پیگیری برای 

محرومیـــت مربیانی ندارد که به داورانش حمله می کنند تا به این ترتیب مربیان 

به خود اجازه دهند تا در بازی های بعدی با حرکت های اعتراضی از داور امتیاز 

بگیرند. اینکه چرا پیکان انتقادها به ســـمت داوری می رود به دلیل قصور کمیته 

داوران و افشـــاریان است. اگر به داوران توجه و از آنها حمایت شود، اگر آموزش 

بهتری داده شود و اگر با انتخاب های بهتر برای بازی های حساس دقت بیشتری 

به خرج داده شود هیچ کدام از این اتفاقات نخواهد افتاد.« 

میرزابیگی در پایان تاکید می کند: »از خداداد افشـــاریان که احترام زیادی برای 

شخصیت ایشان قائلم، از آقای اسماعیل صفیری عضو فرهیخته کمیته داوران که 

برای ایشان هم احترام خاصی قائلم خواهشمندم و استدعا دارم به منظور اعتلای 

فوتبال، اعتلای داوری، بالا بردن استانداردهای داوری، از بین رفتن ابلاغ های نوبتی 

به داوران، رساندن حق واقعی تیم ها، عدم تاثیرگذاری مستقیم در نتایج بازی ها، 

دادن آرامش به هواداران، برگرداندن اعتمادبه نفس از دست رفته داوران، مبارزه با 

هرگونه فساد و عدم استفاده از افراد نالایق از سمت خود استعفا داده و دست مدیران 

ارشـــد فدراسیون را برای انتخاب اصلح باز بگذارند و اجازه دهند خون جدیدی در 

رگ های داوری تزریق شود، اگرچه می دانیم که ایشان بسیار توانمند و علاقه مند به 

خدمت در داوری هستند در عین حال اجازه دهند افراد دیگری بر سر کار بیایند.«

بررسی اتفاقات دربی 101 با کارشناس داوری: اخراج ساپینتو؟ اشتباه را با اشتباه جبران کردند

یان، به خاطر فوتبال استعفا دهید میرزابیگی: آقای افشار
قبل از گل استقلال خطایی رخ نداد و ایلدروم خواست جبران کند!

گزارش »فرهیختگان« از شرایط نامشخص نماینده فوتبال ایران در آسیا

درودگر: پیشنهاد مربی خارجی دادم اما نپذیرفتند
مذاکره و توافق مخفی الهامی و حدادیان برای سرمربیگری 

تیم نساجی که در فصل گذشته نتوانست از عنوان قهرمانی در جام حذفی دفاع کند و 

اصلا در قواره های یک مدعی ظاهر نشد با تغییرات بسیار از مدیرعامل گرفته تا مربی 

و حتی کنار گذاشتن کاپیتان مسعود شجاعی پیش رفت اما این تلاش ها هیچ کدام 

برای اینکه از نساجی تیمی قدرتمند بسازد نه تنها کافی نبود که به مشکلات آنها 

بیـــش از پیش دامن زد. از این رو وضعیت این تیم به عنوان نماینده فوتبال ایران 

در آسیا نه تنها دوستداران این تیم بلکه علاقه مندان به فوتبال را نگران می کند. 

ازاختلافتاجدایی
شاید برایتان جالب باشد بدانید در فصلی که گذشت 7 درگیری در تیم نساجی 

بین بازیکن و مربی، مربی و کادر و حتی بازیکن و بازیکن به وجود آمده که از طریق 

سیســـتم مدیریت شد و به بیرون درز نکرد. ازجمله مهم ترین های آن اما می توان 

به درگیری احمد موسوی با امیر جان ملکی و حتی علیرضا حقیقی با کادر فنی 

اشـــاره کرد. در جریان اختلاف حمید مطهری با مسعود شجاعی و اکبر صادقی 

هم که دیگر همه هستند. 

همین تنش ها بعد از جدایی مسعود شجاعی درنهایت به جدایی مطهری هم ختم 

شد. این اما به معنی اتمام مشکلات تیم نساجی نبود و عواقب آن حتی با رفتن 

حمید مطهری هم به قوت خود باقی ماند. اختلاف نظر ها اتحاد را در تیم نساجی 

نابود کرد و کار به جایی رسید که این شرایط در داخل زمین هم نمایان بود. عدم 

اتحاد و ناهماهنگی ها درنهایت از نساجی تیمی ساخت بدون کمترین موفقیت 

حتی در نتیجه و گلزنی! میراث مطهری برای این تیم چیزی جز عدم موفقیت نبود. 

مدیریتومحبوبیت
تغییر ناگهانی مدیرعامل باشگاه نساجی در واقع یک اتفاق غافلگیرکننده نبود. از 

مدت ها قبل مدیر غیربومی تیم نساجی مورد انتقاد بود و تلاش هایش برای جلب 

توجه هواداران و رسیدگی به وضعیت تیم بی نتیجه ماند تا جایی که درنهایت ایزد 

سیف الله پور به استعفایی دستوری تن داد و این تیم را ترک کرد. 

بـــا روی کار آمـــدن صادق درودگر واکنش ها جالب بـــود. برخی او را مدیر خوب 

می دانستند چراکه در نقل وانتقالات تقریبا تجربه خوبی دارد و برخی با توجه به آماری 

که در تیم ها از لحاظ عملکرد برجا گذاشته از او انتقاد می کردند. درنهایت اما درودگر 

سکان را به دست گرفت و در اولین گام باب مذاکره با مربیان خارجی را باز کرد. 

او در این مورد به »فرهیختگان« گفت: »موفقیت مرا طبق آمار نسنجید بلکه منتظر 

اتفاقات خوب در باشگاه نساجی باشید چراکه من به تنهایی تصمیم گیرنده نیستم 

و فقط پیشـــنهاداتم را مطرح می کنم. تصمیم نهایی با هیات مدیره است و اصل 

انتخاب برای ما در رای گیری اســـت. همه دوســـتانی که در هیات مدیره هستند 

صاحب نظرند و همه تجربه کافی دارند، از این رو من نفوذی ندارم و فقط وظایف 

مدیرعامل را انجام می دهم.«

مذاکرهومربیجدید
مهم ترین بخش فعالیت فعلی تیم نساجی مذاکره با مربیان و انتخاب سرمربی است. 

مدتی است زمزمه مذاکره مسئولان باشگاه نساجی با مربیان داخلی برسر زبان ها 

افتاده اســـت. از جواد نکونام با تجربه آسیایی تا ساکت الهامی و مهدی رحمتی 

همه از جمله طرف های مذاکره تیم نساجی بودند. با این حال اما با جدایی مهدی 

رحمتی از تیم آلومینیوم همکاری او با قائمشهری ها محتمل تر به نظر می رسید. 

با این حال همه چیز در نســـاجی به بازگشت رضا حدادیان موکول شده است. او 

چهارشنبه هفته جاری )فردا( به ایران برمی گردد. از این رو تا زمانی که مالک باشگاه 

به ایران نیاید هیچ تصمیمی گرفته نمی شود. 

جالب است که شنیدیم حدادیان قبل از رفتن به این سفر با ساکت الهامی مذاکره 

و به توافق رســـید و نظر نهایی او این مربی اســـت اما در این بین مذاکره الهامی با 

یک تیم تهرانی هیات مدیره را نسبت به این همکاری مردد کرد. در واقع قرار بود به 

محض بازگشت حدادیان به ایران، الهامی به عنوان سرمربی معرفی شود و هنوز هم 

این احتمال وجود دارد اما تردید هیات مدیره از یک سو و از طرفی تمایل درودگر به 

همکاری با مربی خارجی این معارفه را با اما و اگر هایی همراه کرده است. 

درودگر در این مورد به »فرهیختگان« چنین گفت: »من 4 گزینه معرفی کردم که دو 

گزینه خارجی بود. در واقع تمایل من همکاری با مربی خارجی بود اما هیات مدیره 

موافقت نکردند. چراکه معتقدند ما همین حالا هم فرصت زیادی از دست دادیم و 

مربی خارجی برای حضور در تیم ما و شناخت از وضعیت فوتبال ایران و بازیکنان 

فرصت زیادی لازم دارد. درنتیجه آنها معتقدند باید با مربی ایرانی کار کنیم. مذاکره 

با الهامی را هم تکذیب نمی کنم. او یکی از گزینه های ماست. جلسه ای با او برگزار 

کردیم و درنهایت هیات مدیره در این مورد در روز چهارشنبه تصمیم می گیرد.«

رحمتیدرآبنمک
مهدی رحمتی گزینه پیشنهادی به نساجی بود که به گزینه ای جدی تبدیل شد. 

تنها چیزی که او را برای همکاری با این تیم مردد می کند استقلال است. او این 

شانس را برای خود قائل است تا سرمربی استقلال شود فارغ از اینکه استقلالی ها 

بـــه دنبال نام های بزرگ تری می گردند. با این حال او بعد از مذاکره با نســـاجی 

قراردادش را با آلومینیوم فســـخ کرد و همین کافی بود تا احتمال مربیگری او در 

این تیم شـــدت بگیرد. رحمتی اما تیم نقل وانتقالاتـــی قوی را در کنار خود دارد 

که همزمان او را به دو تیم صنعتی هم لینک کرده اند. شرایط مالی آن دو تیم هم 

به شدت او را وسوسه کرده است. 

با این همه رحمتی در آب نمک نســـاجی قرار دارد چراکه آنها درصورتی قرارداد با 

او را رســـمی می کنند که توافقات با الهامی به بن بست بخورد. حتی بعد از اینکه 

هیات مدیره از الهامی به دلیل مذاکراتش با دیگر تیم ها ناراحت شـــد مذاکره با 

رحمتی شکل جدی به خود گرفت. بنابراین تنها این حدادیان است که با بازگشت 

به ایران این معما را حل خواهد کرد. 

از طرفی شرایط حاکم در قائمشهر به نفع الهامی است. هواداران او را می خواهند 

و از اواخر فصل خواهان بازگشتش به قائمشهر شده بودند. 

مدیرعامل باشگاه نساجی در این مورد به ما گفت: »در مورد رحمتی باید بگویم او 

هم یکی از گزینه های ماست اما به عنوان سرمربی انتخاب نشده است. هواداران 

نگران نباشند با توجه به شرایط بهترین تصمیم را می گیریم. هواداران نظرات مختلفی 

دارند و تعدادشان هم خدا را شکر زیاد است از این رو نمی توانیم به خواسته همه آنها 

جامه عمل بپوشانیم. در نتیجه هیات مدیره تلاش می کند با توجه به خواست اکثر 

هواداران در یک رای گیری بهترین انتخاب را داشته باشد. ما امسال آسیایی هستیم 

و باید به این فکر کنیم که چطور در این مسابقات موفق شویم. ما زیاد وقت را تلف 

نمی کنیم؛ چراکه باید سریع تر مربی را انتخاب کرده و بر این اساس با بازیکنان هم 

قرارداد ببندیم. هرچند در این مدت هم بیکار نبودیم و نظر موافق برخی مهره های 

خود را جلب کرده و با آنها تمدید کردیم.«

میزبانی
اخیرا شایعات زیادی درمورد احتمال برگزاری بازی های تیم نساجی در ورزشگاه 

آزادی مطرح شده است. این درحالی است که پیش از این هم گفته بودیم ورزشگاه 

وطنی اولین استادیوم انتخابی نساجی است و در غیر این صورت آنها در نقش جهان 

میزبان تیم های آسیایی خواهند بود. این موضوع اما به دلیل عدم همکاری مسئولان 

استان با حواشی و شایعات زیادی همراه شد. در این مورد از درودگر سوال کردیم و 

او نیز با تایید این خبر که هنوز نمایندگان  ای اف سی برای بازدید از ورزشگاه وطنی 

به قائمشهر نیامدند، تاکید کرد:  »همچنان به میزبانی در قائمشهر اصرار داریم. 

در همین خصوص به زودی ملاقاتی با مسئولان استانی داشته و مذاکره می کنم 

و درمورد مراحل آماده سازی این استادیوم گفت وگو خواهم کرد. همه تلاش ما این 

است که نظر کنفدراسیون فوتبال آسیا را جلب کنیم.«

نیلوفر مژدهی
خبرنگار

محمدرضا حاجی عبدالرزاق
خبرنگارگروهورزش


